

# Updated ToB (v3.1/05.24) comes into effect on 13 May 2024

Dear Client,

Please note that a new version of the Terms of Business (v3.1/05.2024) has been approved by XHK Limited on 13 May 2024.

The Terms of Business of XHK Limited have been amended as follows:

- Clause 1.2.: The address of the office was changed to Unit 2001, 20/F Cheung Kong Center, 2 Queen's Road Central, Hong Kong.
- Header: The address of the office was changed to Unit 2001, 20/F Cheung Kong Center, 2 Queen's Road Central, Hong Kong.

Please find the new version of the Terms of Business of XHK Limited [here](#).

The updated Terms of Business will come into effect on 13 May 2024.

If you have any questions, please contact us at [info@xhk.asia](mailto:info@xhk.asia).

# 更新的业务条款 (v3.1/05.24) 将于 2024年5月13日生效

亲爱的客户,

请注意, XHK有限公司已于2024年5月13日批准了新版本的业务条款 (v3.1/05.2024)。

XHK有限公司的业务条款已作如下修改:

- 第1.2条: 办公室地址更改为香港中环皇后大道中2号长江中心20楼2001室。
- 标题: 办公室地址更改为香港中环皇后大道中2号长江中心20楼2001室。

请在[此处](#)查阅XHK有限公司的新业务条款版本。

更新的业务条款将于2024年5月13日生效。

如果您有任何问题, 请联系我们: [info@xhk.asia](mailto:info@xhk.asia)。